
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr XLVII/2018 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 26.04.2018 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
10 

udział wzięło 15 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 

-    pracownik Referatu Finansowego w tut.Urzędzie – Pan Andrzej Goncerz,  

-    Komendant Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu – asp.szt. Grzegorz Olechnowicz,       

-    Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu – mł.bryg. Artur Łągiewka,   

-    Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy – Pani Elżbieta Szymusik, 

      -    Dyrektor Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy – Pan Adam Rozlach oraz główna  

            księgowa Zakładu – Pani Halina Janiec,   

      -    sołtysi i inni goście. 

     Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

     Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych.  

      4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2017 rok.   

      5. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2017 rok. 

      6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy za 2017 rok. 

      7. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 rok. 

      8. Podjęcie uchwał w sprawach:    

          a) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych  

              w Pilicy, 

          b) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na część  

              nieruchomości położonej w Pilicy, stanowiącej własność Gminy Pilica, 

          c) zmian w budżecie gminy na 2018 rok,                           

          d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026. 

      9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

    10. Wolne wnioski. 

    11. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 1. 

       Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. 

      Następnie przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji, zgodny z porządkiem zawartym 

      w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski do porządku obrad. 

 

 



 

 

 

2 

 

 

      Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekty uchwał w sprawach: 

      - udzielenia dotacji celowej na konserwację zabytkowej kaplicy Św. Józefa w Kościele  

         parafialnym w Pilicy, 

      - udzielenia dotacji celowej na remont zabytkowych organów w Kościele parafialnym w Kidowie. 

     Wyjaśnił, że środki na dotacje dla tych kościołów, jak również dla Klasztoru w Biskupicach,  

     na prace przy zabytku, zostały zabezpieczone w budżecie gminy, a Proboszczowie parafii w Pilicy  

     i Kidowie złożyli już wnioski o udzielenie dotacji na wymienione w projektach uchwał zadania.  

     Pan Burmistrz nadmienił również, że środki na dotację dla Kościoła Farnego zostały zabezpieczone  

     z przeznaczeniem na renowację muru oporowego, ale okazało się, że mur ten nie jest zabytkiem  

     i Proboszcz zwrócił się z wnioskiem o przeznaczenie dotacji na konserwację zabytkowej kaplicy  

     Św. Józefa. 

     Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

     Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Pana Burmistrza o wprowadzenie  

     do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na konserwację  

     zabytkowej kaplicy Św. Józefa w Kościele parafialnym w Pilicy. 

     Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. 

     Następnie Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie kolejny wniosek Pana Burmistrza  

     o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej   

     na remont zabytkowych organów w Kościele parafialnym w Kidowie. 

     Ten wniosek również został przyjęty jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. 

     Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych.  

      4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2017 rok.   

      5. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2017 rok. 

      6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy za 2017 rok. 

      7. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 rok. 

      8. Podjęcie uchwał w sprawach:    

          a) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych  

              w Pilicy, 

          b) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na część  

              nieruchomości położonej w Pilicy, stanowiącej własność Gminy Pilica, 

          c) zmian w budżecie gminy na 2018 rok,                           

          d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026, 

          e) udzielenia dotacji celowej na konserwację zabytkowej kaplicy Św. Józefa w Kościele  

              parafialnym w Pilicy, 

          f) udzielenia dotacji celowej na remont zabytkowych organów w Kościele parafialnym  

              w Kidowie. 

      9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

    10. Wolne wnioski. 

    11. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  

    poprzedniej sesji - protokołu Nr XLVI/2018 z dnia 23.03.2018 r. Nadmieniła, że protokół był  

    wyłożony do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie.  

    Zapytała czy radni mają uwagi do protokołu. 

Nie zgłoszono żadnych uwag. 
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Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLVI/2018 z dnia 

23.03.2018 r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za.  

 

      Ad 3. 

      Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Pan Wojciech Gamrot zwrócił się z prośbą o naprawę dróg poscaleniowych w Sławniowie,  

co zgłaszał już wcześniej. Zapytał kiedy drogi zostaną naprawione.  

Pani Agata Adamczyk zgłosiła potrzebę naprawy dróg w Wierbce – ul.Maleszyńska, 

ul.Kochanowskiego, ul.Kościelna, ul.Górna i ul.Leśna oraz potrzebę wstawienia kosza na śmieci 

na przystanku w Wierbce koło Zakładów Sprzętu Elektroinstalacyjnego. 

Pan Andrzej Grabowski podjął następujące sprawy: 

- lampy oświetlenia ulicznego na osiedlu za spółdzielnią Mlekovita migają, 

- plac przy budynku, w którym mieściła się poprzednio Biblioteka jest zarośnięty krzakami  

   i stanowi miejsce spotkań „szemranego towarzystwa”, 

- jakie są plany odnośnie do powyższego budynku, 

- deski na pomoście w Rybaczówce są zmurszałe i popękane, stanowią zagrożenie bezpieczeństwa, 

   gdyż pomost jest miejscem uczęszczany przez mnóstwo osób – Stowarzyszenie Sportów  

   Wodnych i Wędkarstwa wystosowało pismo w tej sprawie, 

- odnowić przystanek koło stawu w Pilicy. 

Pan Łukasz Kudra zwrócił się z ponowną prośbą o naprawę drogi wojewódzkiej na odcinku  

od Kościoła w Dzwono-Sierbowicach do Sierbowice oraz odcinka drogi powiatowej pomiędzy 

Sierbowicami i Szycami. Poza tym poprosił o naprawę przystanku komunikacyjnego  

w miejscowości Szyce koło boiska (wystają druty). 

Pan Tomasz Karpała zgłosił potrzebę zatrudnienia w szkołach psychologa i zwiększenia 

zatrudnienia pedagoga, który obecnie jest zatrudniony na ½ etatu. Zapytał czy Marszałek podjął  

już decyzję w sprawie wyłączenia ruchu samochodów ciężkich ul.Krakowską. 

Pan Marcin Omyła poprosił o wyrównanie dróg dojazdowych do pól w Kleszczowie. 

Zaproponował, aby frez, który zostanie zebrany podczas przebudowy drogi powiatowej do Cisowy 

wykorzystać do poprawy stanu dróg dojazdowych do pól w Kleszczowie.  

Pani Barbara Przybylik – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy zwróciła się z prośbą o naprawę 

drogi w Kidowie – ul.Słoneczna od nr 1 do nr 7 i o wycięcie krzaków przy drodze z Kidowa  

w kierunku Wierbki.  

Innych interpelacji nie zgłoszono. 

  

Ad 4.     

           Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Komendantowi Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu  

      asp.szt. Grzegorzowi Olechnowiczowi celem złożenia informacji o stanie bezpieczeństwa  

      na terenie gminy Pilica za 2017 rok. 

Pan Komendant podziękował za dotację na zakup samochodu dla policji, a następnie przedstawił 

analizę stanu bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2017 r., która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag.  

      Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2017 rok została przyjęta przez 

      Radę.  

 

Ad 5.  

           Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Komendanta  

      Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu - mł.bryg. Artura Łągiewkę o informację  

      o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2017 rok. 

Przedstawiona przez Pana Komendanta informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Pan Komendant zwrócił uwagę, że w stosunku do roku poprzedniego zmalała liczba pożarów  

a wzrosła liczba innych zdarzeń, w tym zdarzeń na drogach. Zaznaczył, że pożary stanowiły 30% 

w stosunku do pozostałych zdarzeń.  

Pan Komendant poprosił Radę o wspieranie jednostek OSP dobrym słowem, doposażeniem 

i szkoleniami.  

Rada przyjęła informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2017 rok 

bez pytań i uwag. 

           Pan Burmistrz podziękował Panom Komendantom za współpracę. Zapewnił, że gmina dba  

     o bezpieczeństwo mieszkańców i pomoc ze strony gminy jak była tak będzie kontynuowana  

     w miarę możliwości. Nadmienił, że gmina już od kilku już lat doposaża jednostki OSP  

     i dofinansowuje zakup samochodów dla jednostek – w tegorocznym budżecie zostały  

     zabezpieczone środki na dofinansowanie zakupu samochodu pożarniczego dla jednostki  

     w Dzwonowicach. Pan Burmistrz wymienił jednostki straży, którym gmina udzieliła wsparcia  

     finansowego na zakup samochodu w poprzednich latach.  

 

Ad 6-7.  

          W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła Panią Elżbietę Szymusik  

      - Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy o sprawozdania z działalności Ośrodka   

      za 2017 rok. 

      Pani Przewodnicząca nadmieniła, że sprawozdanie to oraz ocena zasobów pomocy społecznej  

      za 2017 rok zostały szczegółowo omówione przez Panią Kierownik OPS na wczorajszym 

      wspólnym posiedzeniu Komisji.         

      Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej wyjaśniła, że ustawa o pomocy społecznej  

      zobowiązuje Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej do składania radzie gminy corocznego  

      sprawozdania z działalności ośrodka, jak również zobowiązuje organ wykonawczy jednostki  

      samorządu terytorialnego do przedstawienia radzie gminy co roku oceny zasobów pomocy 

      społecznej.  

      Pani Kierownik przedstawiła sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej  

      za 2017 rok, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Następnie przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej za 2017 rok, stanowiącą załącznik  

      do niniejszego protokołu.  

      Nadmieniła, że zarówno sprawozdanie z działalności Ośrodka jak i ocena zasobów pomocy  

      społecznej za 20167 rok zamieszczone zostaną na stronie internetowej OPS.   

      Radni nie zgłosili żadnych pytań do sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej  

      w Pilicy ani do oceny zasobów pomocy społecznej za 2017 rok.  

      Oba ww. dokumenty zostały przyjęte przez Radę.        

 

Ad 8a. 

     Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy rozpatrzenia skargi z dnia 3 kwietnia 2018 r.   

na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy.                

      Pani Przewodnicząca poinformowała, że skarga została skierowania do rozpatrzenia przez Komisję  

      Rewizyjną, która skargę rozpatrzyła.  

      Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie stanowiska Komisji w sprawie  

      skargi.  

      Pan Kazimierz Grzesiak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił stanowisko Komisji,   

      które brzmi: 

      „Komisja Rewizyjna Rady Miasta i Gminy w Pilicy na posiedzeniu w dniu 18 kwietnia 2018 r.  

      rozpatrzyła skargę z dnia 3 kwietnia 2018 r. na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych  

      i Komunalnych w Pilicy, w której skarżąca zarzuca: 

      - zaniedbanie organu w przedmiocie właściwego utrzymania wodomierza głównego,  

         zainstalowanego pod adresem miejsca prowadzenia działalności skarżącej, do czego organ jest  

         zobowiązany w zgodzie z art.15 ust. 3 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym  
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         odprowadzeniu ścieków,  

      - nienależyte wykonywanie zadań powierzonych organowi na podstawie art.5 ust. 1 ustawy  

         o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków, a w szczególności  

         zaniechanie w przedmiocie ciągłego i niezawodnego dostarczania wody, poprzez zwłokę  

         w wymianie wodomierza głównego zainstalowanego u skarżącej, 

      - naruszenie praworządności przez organ, poprzez uzależnienie wymiany wodomierza głównego 

         od uiszczenia opłaty z tego tytułu przez skarżącą, podczas gdy art.15 ust. 3 ustawy o zbiorowym  

         zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków wskazuje wprost, że koszty nabycia,  

         zainstalowania i utrzymania wodomierza głównego spoczywają na przedsiębiorstwie  

         wodociągowo-kanalizacyjnym, 

      - przewlekłe i biurokratyczne załatwienie sprawy przez organ, poprzez uzależnienie rozpatrzenia  

         wniosku o wymianę wodomierza głównego od zachowania pisemnej formy tego wniosku oraz  

         brak informacji ze strony organu, udzielonej w chwili składania ustnego wniosku o wymianę  

         wodomierza, że skuteczny będzie wyłącznie wniosek złożony w formie pisemnej. 

      Komisja Rewizyjna przeanalizowała stan faktyczny oraz podjęte przez Dyrektora Zakładu Usług 

      Wodnych i Komunalnych czynności i uznała skargę za bezzasadną. 

      Wobec powyższego na uzasadnienie swego stanowiska Komisja wskazuje, co następuje: 

      Zakład Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy należycie wykonuje swoje obowiązki  w zakresie   

      utrzymania publicznej sieci wodociągowej. Zakład Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy nie  

      jest zobowiązany do utrzymywania w odpowiednim stanie technicznym przyłączy wodociągowych  

      do posesji osób fizycznych, w tym także przyłącza wodociągowego do nieruchomości skarżącej,  

      gdyż za stan techniczny i odpowiednie bieżące utrzymanie ww. przyłącza odpowiada odbiorca  

      wody (właściciel nieruchomości).  

      Definicję przyłącza wodociągowego zawiera uchwała Sądu Najwyższego z dnia 22 czerwca  

      2017 r. (Sygn. akt III SZP 2/16). Przyłączem wodociągowym jest przewód łączący sieć  

      wodociągową (publiczną) z wewnętrzną instalacją wodociągową na całej swojej długości.  

     Odpowiednie zabezpieczenie studzienki wodociągowej – jako części przyłącza wodociągowego 

     obciąża odbiorcę wody co oznacza, iż to właściciel nieruchomości winien należycie zabezpieczyć  

     wodomierz przed zamarznięciem.  

     Art. 5 ust. 2 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków  

     stanowi, iż to odbiorca wody a nie przedsiębiorstwo wodociągowe odpowiada za stan techniczny  

     przyłącza wodociągowego.  

     Zgodnie z przedstawioną dokumentacją oraz oświadczeniami stron przyczyną awarii wodomierza  

     było zamarznięcie, wskutek niedostatecznego zabezpieczenia studzienki wodomierzowej przed  

     niskimi temperaturami, a zabezpieczenie jest obowiązkiem odbiorcy wody a nie przedsiębiorstwa  

     wodociągowego.  

     Awaria wodomierza u skarżącej została zgłoszona ustnie w dniu 7 marca 2018r. W tym samym  

     dniu pracownicy Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy udali się do skarżącej  

     i stwierdzili, iż wodomierz był niedostatecznie zabezpieczony przed mrozem (w okresie  

     poprzedzającym awarię w rejonie Pilicy panowały mrozy ok. - 10
0 

C do -20
0 

C). Skarżąca  

     została poinformowana przez pracowników Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych, iż awaria  

     licznika wody (wodomierza), powstała wskutek zawinienia właściciela nieruchomości i nie podlega  

     wymianie na koszt Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych.  

     Pisemne zlecenie wymiany wodomierza zostało złożone w dniu 9 marca 2018 r. W dniu następnym  

     tj. w sobotę 10 marca 2018r. w godzinach rannych pracownicy Zakładu Usług Wodnych  

     i Komunalnych udali się na nieruchomość skarżącej lecz nie zostali wpuszczeni na nieruchomość.  

     Skarżąca nie była już zainteresowana wymianą wodomierza. Finalnie wymiana wodomierza została  

     dokonana w dniu 12 marca 2018 r. 

     Mając na uwadze powyższe brak było podstaw do uznania skargi za zasadną.” 

     Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

     Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

     rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy 
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     zgodnie ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej.  

     Pani Przewodnicząca poddała przedstawiony projekt uchwały, stanowiący załącznik  

     do niniejszego protokołu, pod głosowanie. 

     Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych  

     i Komunalnych została podjęta większością głosów – na 15 radnych 14 głosowało za, 1 radny   

     wstrzymał się od głosu. Uchwała oznaczona jest Nr XLVII/325/2018. 

 

     Ad 8b. 

         Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

     na przedłużenie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na część nieruchomości położonej  

     w Pilicy, stanowiącej własność Gminy Pilica. 

     Projekt uchwały w tej sprawie omówił Pan Burmistrz – wg projektu załączonego do niniejszego 

     protokołu. 

     Wyjaśnił, że proponuje przedłużyć umowę dzierżawy części nieruchomości na płycie rynku  

     w Pilicy, w trybie bezprzetargowym, ze spółką Ruch na okres 5lat. Pan Burmistrz nadmienił,  

     że jeden kiosk jest czynny, a drugi do wynajęcia. 

     Wiceprzewodniczący Rady - Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w przedmiotowej  

     sprawie. 

     Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

     Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

     dzierżawy w trybie bezprzetargowym na część nieruchomości położonej w Pilicy, stanowiącej  

     własność Gminy Pilica pod głosowanie. 

     Uchwała została podjęta jednogłośnie –15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała  

     Nr XLVII/326/2018. 

 

     Ad 8c. 

         Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji zmian w budżecie gminy. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  

      i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 

      Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok została podjęta jednogłośnie  

      -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr XLVII/327/2018. 

 

Ad 8d. 

          W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały  

     w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026. 

      Projekt uchwały w ww. sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta i Gminy  

      – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że na wykonanie zadania - budowa i modernizacja sieci wodociągowej i sanitarnej  

      w Pilicy wpłynęło 5 ofert, a cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę 12.000.000 zł,  

      natomiast gmina na sfinansowanie tego zadania przeznaczyła kwotę 11.900.000 zł, jednak biorąc  

      pod uwagę zły stan techniczny sieci wodociągowej i sanitarnej, proponuje się zwiększyć limit  

      zobowiązań na realizację tego przedsięwzięcia i wprowadzić w Wieloletniej Prognozie Finansowej  

      zaproponowane zmiany, aby można było zawrzeć umowę na wykonanie zadania.  

      Pan Andrzej Grabowski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

      Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  

      Finansowej na lata 2018-2026 pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie –15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała  

      Nr XLVII/328/2018. 
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      Ad 8e. 

          Przystępując do sprawy dotacji celowej na konserwację zabytkowej kaplicy Św. Józefa  

      w Kościele parafialnym w Pilicy Pani Przewodnicząca nadmieniła, że projekt uchwały w tej  

      sprawie, podobnie jak i projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont  

      zabytkowych organów w Kościele parafialnym w Kidowie, omówił Pan Burmistrz, gdy  

      proponował projekty wprowadzić do porządku obrad sesji.  

      Wiceprzewodniczący Rady - Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie  

      udzielenia dotacji celowej na konserwację zabytkowej kaplicy Św. Józefa w Kościele parafialnym  

      w Pilicy, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do propozycji udzielenia dotacji na powyższy cel  

      w wysokości 50.000 zł. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie pod głosowanie.  

      Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej na konserwację zabytkowej kaplicy Św. Józefa  

      w Kościele parafialnym w Pilicy została podjęta jednogłośnie –15 radnych na 15 obecnych  

      głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr XLVII/329/2018. 

  

      Ad 8f. 

          Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę dotyczącą udzielenia dotacji na remont  

      zabytkowych organów w Kościele parafialnym w Kidowie w wysokości 12.500 zł. 

      Wiceprzewodniczący Rady - Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w tej sprawie,  

      który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie wnieśli żadnych uwag do propozycji udzielenia dotacji celowej w kwocie 12.500 zł  

      dla Kościoła w Kidowie. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytkowych organów w Kościele  

      parafialnym w Kidowie została podjęta jednogłośnie –15 radnych na 15 obecnych głosowało za.  

      Jest to Uchwała Nr XLVII/330/2018. 

 

      Ad 9. 

          Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie  

      odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  

      W sprawie złego stanu dróg poscaleniowych w Sławniowie, Pan Burmistrz powiedział,  

      że ponownie wystąpi do Starostwa z prośbą o naprawę dróg. Nadmienił, że drogi objęte są jeszcze 

      gwarancją. 

      Odpowiadając na interpelację, dotyczącą złego stanu dróg w Wierbce, Pan Burmistrz wyjaśnił,  

      że zadania będą realizowane zgodnie z budżetem, ale w ramach bieżącego utrzymania 

      i wiosennych remontów będzie poprawiany stan dróg.  

      Jeżeli chodzi o wstawienie pojemnika na odpady komunalne w przystanku w Wierbce, Pan  

      Burmistrz wyjaśnił, że nie można pojemnika na odpady wstawić w jednym przystanku, ponieważ  

      inne sołectwa również będą domagać się pojemników na odpady, a nie ma takiej potrzeby, gdyż  

      przystanki sprzątane są dwa razy w tygodniu. Nadmienił, że jeżeli wstawiać pojemniki na odpady, 

      to kompleksowo we wszystkich miejscowościach. 

      Odnośnie awarii oświetlenia ulicznego w Pilicy na osiedlu za spółdzielnią Mlekovita, Pan 

      Burmistrz odpowiedział, że awarie lamp przekazywane są do załatwienia na bieżąco i również ta 

      awaria zostanie zgłoszona. 

      W sprawie budynku po Bibliotece, koło Kościoła Farnego, Pan Burmistrz wyjaśnił, że budynek  

      nadaje się do remontu, nie jest dla gminy obiektem strategicznym. Powiedział, że na którejś  

      z kolejnych sesji zaproponuje Radzie wyznaczenie tej nieruchomości do sprzedaży, a jeżeli chodzi  

      o krzaki koło budynku, to są one usuwane.    

      Odnośnie przystanku w Pilicy koło stawu Pan Burmistrz wyjaśnił, że obecnie nie może podać 

      terminu wykonania remontu, ponieważ nie ma wykonawcy.   
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      W odpowiedzi na interpelację, dotyczącą Rybaczówki Pan Burmistrz odpowiedział, że budynek   

      będzie remontowany ze środków gminy, ponieważ wygasł już okres gwarancji.  

      W sprawie odcinka drogi wojewódzkiej od Kościoła w Dzwono-Sierbowicach do Sierbowice Pan 

      Burmistrz wyjaśnił, że droga ta ma być gruntownie remontowana.  

      Sprawa naprawy drogi Sierbowice-Szyce zostanie przekazana do Powiatowego Zarządu Dróg. 

      Odnośnie złego stanu technicznego wiaty przystankowej w Szycach Pan Burmistrz powiedział,  

      że rozezna stan własności i podejmie odpowiednie działania w kierunku naprawy wiaty.  

      W sprawie zatrudnienia w szkołach psychologa i zwiększenia godzin pracy pedagoga Pan  

      Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli w arkuszach organizacyjnych, które przedstawią do zatwierdzenia   

      dyrektorzy szkół, będą uwzględnione takie wnioski, to sprawa zostanie rozpatrzona.  

      Jeżeli chodzi o wyłączenie ruchu samochodów ciężkich ul.Krakowską Pan Burmistrz wyjaśnił,  

      że nie otrzymał jeszcze pisma z Urzędu Marszałkowskiego, zatwierdzającego zmianę organizacji 

      ruchu.   

      Odnośnie dróg dojazdowych do pól w Kleszczowie Pan Burmistrz wyjaśnił, że drogi które będą  

      wymagały remontów będą remontowane, a jeśli chodzi o wykorzystania do tego celu frezu z drogi  

      powiatowej do Cisowy Pan Burmistrz wyjaśnił, że zwróci się w tej sprawie do Powiatowego  

      Zarządu Dróg.  

      W sprawie ul.Słonecznej w Kidowie Pan Burmistrz odpowiedział, że droga zostanie naprawiona,  

      ubytki zostaną uzupełnione.  

      Sprawę wycięcia krzaków przy drodze powiatowej na odcinku z Kidowa w kierunku Wierbki Pan  

      Burmistrz powiedział, że przekaże do załatwienia Powiatowemu Zarządowi Dróg.    

 

       Ad 10. 

           Pani Przewodnicząca przystąpiła do punktu wolne wnioski.  

       Pan Burmistrz nadmienił, że remont sali narad jeszcze trwa, a przy okazji remontu zostanie  

       wykonane nagłośnienie.              

       Następnie Pan Burmistrz zaprosił zebranych na uroczystości mające się odbyć w najbliższym 

       czasie, a mianowicie na obchody Święta Uchwalenia Konstytucji 3 Maja oraz obchody III  

       Gminnego Dnia Strażaka.  

       Innych spraw nie podjęto. 

 

       Ad 11. 

          W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym  

       za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.16
15

. 

 

              

 

        


